
 

 

 

O B E C  Ž I K A V A 

 

 

ZÁPISNICA 

 

 

obecného zastupiteľstva v Žikave  
č. 3/2019 

 

konaného 

 

dňa 08. marca 2019 o 19:00 hod. v priestoroch OcÚ Žikava 
(viď Príloha č. 1 – Pozvánka) 

 
 



Prítomní: podľa prezenčnej listiny (viď Príloha č. 2) 
Prítomní poslanci OcZ:   Jozef Drienovský,  

Daniel Dubec,  
Ing. Miroslav Kukla, 
 Ladislav Kunský, 
Mgr. Ján Malý,  
Ing. Katarína Tomášová (19:05 hod. príchod) 
Viera Zabáková. 

Ospravedlnení poslanci OcZ:   
Neospravelnení poslanci OcZ:   
Hlavný kontrolór:    Mgr. Anton Segíň – prítomný 
   
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice  
4.  Schválenie plánu odpadového hospodárstva  
5. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Lýdia Rybaričová 
6. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku podľa nového GP č. 17/2019 – Dušan Dubaj 
7. Návrh na schválenie municipálneho úveru na predfinancovanie – komunitné centrum + 

stanovisko hlavného kontrolóra a finančnej komisie 
8. Návrh na odkúpenie pozemku obcou p. č. 210 LV 1291 
9. Návrhy na vyradenie majetku č. 1-4/2019 
10. Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2018 
11. Rôzne 
12. Uznesenia 
13. Záver. 

 
K bodu 1:  Otvorenie. 
 Starosta obce Ing. Jozef Broniš privítal prítomných poslancov, kontrolóra a otvoril 
zasadnutie.  
 
K bodu 2:  Schválenie programu zasadnutia. 
 Starosta Ing. Jozef Broniš mal pripomienku k bodu č. 12 Uznesenia – tento bod sa 
vynecháva (omylom uvedený). Starosta prečítal nový program zasadnutia: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu zasadnutia 
3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice  
4.  Schválenie plánu odpadového hospodárstva  
5. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Lýdia Rybaričová 
6. Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku podľa nového GP č. 17/2019 – Dušan Dubaj 
7. Návrh na schválenie municipálneho úveru na predfinancovanie – komunitné centrum + 

stanovisko hlavného kontrolóra a finančnej komisie 
8. Návrh na odkúpenie pozemku obcou p. č. 210 LV 1291 
9. Návrhy na vyradenie majetku č. 1-4/2019 



10. Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2018 
11. Rôzne 
12. Záver. 

 
Ing. M. Kukla podotkol, že nie je žiadna kontrola uznesení (či sa splnili alebo nie). Navrhujem, 
aby v bode Rôzne bolo prediskutované či boli uznesenia splnené. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 6 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)   
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 1 (Ing. K. Tomášová) 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 21/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 3:  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
 Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  u r č u j e  na dnešné zasadnutie ako zapisovateľku 
zamestnankyňu obecného úradu Ing. Ľubicu Kuklovú. 
 
 Obecné zastupiteľstvo obce Žikava  s ch v a ľ u j e  na dnešné zasadnutie overovateľov 
zápisnice poslancov Mgr. Jána Malého, Vieru Zabákovú. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 7 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. 
Zabáková)   
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 22/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 4:  Schválenie programu odpadového hospodárstva 2016 – 2020 (viď príloha č. 3 – 
Program odpadového hospodárstva na roky 2016 - 2020. 
 Starosta Ing. Jozef Broniš vysvetlil, že program odpadového hospodárstva bol 
schvaľovaný Okresným úradom Zlaté Moravce a následne ho Obecné zastupiteľstvo musí 
schváliť a zverejniť. Je to povinnosťou obcí mať vypracovaný program odpadového 
hospodárstva. Program odpadového hospodárstva obce Žikava bol vypracovaný v roku 2018 
a schvaľovaný v Zlatých Moravciach 16. 10. 2018. Na obecný úrad Žikava to bolo doručené 16. 
12. 2018. Program bol vypracovaný externou firmou Odpadový hospodár s.r.o.. 
Hl. kontrolór odporučil program schváliť. Ing. M. Kukla navrhol ďalšie stretnutie kde 
si premyslíme ako budeme ďalej postupovať. Účasť prisľúbil aj hlavný kontrolór. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 7 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. 
Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 



 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 23/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 5:  Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku – Lýdia Rybaričová. 
 Starosta vyzval predsedu stavebnej komisie Mgr. Jána Malého o vysvetlenie. 
 
Mgr. J. Malý – stavebná komisia na základe obhliadky a presného zamerania zistila, že sa jedná 
o zastavanú predzáhradku, ktorú má pani Rybaričová  už dlhšie v užívaní. Stavená komisia sa 
jednohlasne dohodla, že dáva odporúčacie stanovisko na odkúpenie pozemku o rozlohe 13 m2. 
 
Obecné zastupiteľstvo sa zhodlo na predajnej cene 7 €/m2. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 7 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. 
Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 24/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 6:  Žiadosť o odkúpenie obecného pozemku podľa nového GP č. 17/2019 – Dušan 
Dubaj. 
 Starosta požiadal Ľudmilu Kunskú o bližšie vysvetlenie. 
 
Kunská – v minulom roku to bolo riešené, nakoľko si vysporiadaval D. Dubaj obecné pozemky a 
aj so susedmi si niečo zamieňal. Bolo to robené jedným geometrickým plánom, ale kataster to 
nezobral. Obecné pozemky musia byť vyčlenené a na zvlášť geometrickom pláne. S právničkou 
to bolo dohodnuté, že sa to dá na to pôvodné číslo geometrického plánu, aby sa nemuseli 
uznesenia meniť. Ale ani s tým kataster nesúhlasil. Obecný pozemok musí byť na nový 
geometrický plán s novým číslom. Takže m2 sa nemenia, platí všetko tak ako to už bolo 
schvalované, len tam nie je nové číslo geometrického plánu. 
Starosta navrhol zmenu uznesenia, a v tejto zmene zmenenie označenia geometrického plánu 
z pôvodného čísla 98/2018 na 17/2019 a zmena označenia oddelenej časti z pôvodnej 17 na diel 
č. 1. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 7 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. 
Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 25/2019 bolo prijaté. 
 
 



K bodu 7:  Návrh na schválenie municipálneho úveru na predfinancovanie – komunitné 
centrum + stanovisko hlavného kontrolóra a finančnej komisie. 
 Starosta vyzval hl. kontrolóra a predsedu finančnej komisie o vydanie stanoviska. 
 
Hl. kontrolór vydal stanovisko – ide o predfinancovanie v tomto kalendárnom roku, čo nemá 
vplyv na finančný rozpočet. Je to štandardný spôsob predfinancovania vecí, aby to malo plynulý 
priebeh. Všetko je v zmysle zákona. Výška poskytnutého úveru je schválená na 60 000 €. 
Ing. M. Kukla predniesol stanovisko finančnej komisie, že finančná komisia s tým súhlasí.. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 7 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. 
Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 26/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 8:  Návrh na odkúpenie pozemku obcou p. č. 210 LV č. 1291 
  Starosta vysvetlil, že sa jedná o pozemok vedľa miestneho obchodu Jednota a nie je tam 
geometrický plán. Rozloha je  239 m2. Plán je presunúť ihrisko a vybudovať tam detské ihrisko, 
ktoré by bolo aj oplotené, nakoľko je to pri hlavnej ceste. Ak chceme žiadať o finančný grant na 
detské ihrisko, tak ten pozemok musíme vlastniť.  Bola oslovená aj majiteľka pani Lukačová 
a dohodnutá cena je 7 €/m2. Celková cena pozemku by bola 1 673 €. Nakoľko sa v minulosti 
predali pozemky  za 4 000 €, tak by sme mohli tento pozemok odkúpiť.  
 
Ing. M. Kukla podotkol, že je to pozemok v strede obce, takže je to dobrá lokalita, ale mali by 
sme mať nejakú koncepciu na to čo tam bude keď už chceme investovať 1 673 €. 
Ing. K. Tomášová, D. Dubec a L. Kunský tiež súhlasili s kúpou pozemku, ale nie na účely 
detského ihriska, nakoľko je to pri hlavnej ceste a teda nebezpečné.  
V. Zabáková a Mgr. J. Malý nevideli v tom problém, ak by bolo detské ihrisko oplotené.  
 
Starosta vyzval poslancov hlasovať za návrh na odkúpenie tohto pozemku. 
Hlasovanie: 
ZA: 5 (J. Drienovský, D. Dubec,  L. Kunský, Mgr. J. Malý, V. Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 2 (Ing. M. Kukla, Ing. K. Tomášová) 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 27/2019 bolo prijaté. 
 
K bodu 9:  Návrh na vyradenie majetku č. 1 – 4/2019. 
 Ide o majetok podľa prílohy č. 4, okrem tlačiarne (multifunkčné zariadenie), ktoré by 
malo byť opravené.  Evidovaná cena zariadení podľa prílohy č. 4 je vyššia, takže sa musia 
vyraďovať na zasadnutí. 
 
 



Hlasovanie: 
ZA: 7 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. 
Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 28/2019 bolo prijaté. 
                                                                                                                         
K bodu 10:  Inventarizácia majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 
2018. 

Ľudmila Kunská vysvetlila, že bola vykonaná inventarizácia majetku, záväzkov 
a rozdielu majetku a záväzkov k 31. 12. 2018 na základe príkazu bývalej starostky Mgr. M. 
Pružinskej zo dňa 10. 10. 2018. Boli zriadené inventarizačné komisie, bola vykonaná fyzická 
inventarizácia, inventarizácia pokladne Obecného úradu a Školskej jedálni k 31. 12. 2018. Bola 
vykonaná dokladová inventarizácia – neboli zistené žiadne inventarizačné rozdiely  
a bolo spísaný inventarizačný zápis.  
Bola schválená nová vyraďovacia komisia na rok 2019 – v priebehu roka sa bude likvidovať. 
 
Hlasovanie: 
ZA: 7 (J. Drienovský, D. Dubec, Ing. M. Kukla, L. Kunský, Mgr. J. Malý, Ing. K. Tomášová, V. 
Zabáková)     
PROTI: 0     
ZDRŽAL SA: 0 
 
Starosta skonštatoval, že Uznesenie č. 29/2019 bolo prijaté. 
 
Ing. M. Kukla požiadal Ľudmilu Kunskú, aby poslancom bola posielaná správa vo formáte A4, 
aby vedeli čo sa inventarizuje.  
 
K bodu 11:  Rôzne. 
 Starosta informoval poslancov, že bola kontrola na ČOV. Všetko bolo o.k. len jeden 
merač nebol certifikovaný 14 rokov a nebol platný manipulačný poriadok k ČOV.  
 
Ďalšia informácia sa týkala komunitného centra, ktoré sa bude budovať namiesto starej školy. 
Škola bola vyprataná, dychovkári presunutí na starý OcÚ a aj posilňovňa bola presťahovaná. 
Stavbári by chceli prísť čo najskôr. 
 
Ing. K. Tomášová pripomienkovala schody v MŠ, ktoré sú poškodené a z hľadiska bezpečnosti 
by sa to malo spraviť. Starosta reagoval, že sa už sme to začali riešiť a schody budú v blízkej 
dobe opravené. 
 
Mgr. J. Malý ešte komentoval incident, ktorý sa odohral dňa 8. 3. 2019 v obci. Ide o Jozefa 
Hunku ml., ktorý býva u svojho otca Jozefa Hunku. Jozef Hunka ml. zaútočil na Matúša Pecha – 
udrel ho zväzkom kľúčov do tváre 2x. Svedok zavolal políciu, ktorá sa dostavila. Policajti ho 
zadržali a odviezli. Nemôžu ho však držať, lebo doteraz nebola na neho volaná polícia. Bol to 



jeho prvý priestupok. Nemajú sa policajti čoho chytiť a preto ho tam nemôžu držať dlhšie. 
Zoberú ho ešte na psychiatriu a tam ho možno pár dní podržia. Vyzval poslancov, starostu a aj 
pracovníčky OcÚ, aby apelovali na ľudí, aby zakaždým zavolali políciu, keď niečo spraví.  
 
K bodu 12:  Záver. 
 Starosta poďakoval všetkým prítomným za účasť. 

Prílohy k zápisnici: 

 Príloha č. 1: Pozvánka 
 Príloha č. 2: Prezenčná listina 
 Príloha č. 3: Program odpadového hospodárstva obce Žikava na obdobie 2016 - 2020 
 Príloha č. 4: Návrh na vyradenie HIM 1-4/2019 
 
V Žikava 08. 03. 2019 
 
Overovatelia zápisnice:  .......................................................   .................................................... 
                                                      Mgr. Ján Malý                                Viera Zabáková 
           

 

Zapísala:  ................................................... 
                        Ing. Ľubica Kuklová 

 

Zápisnica zverejnená na web stránke obce Žikava (www.obec-zikava.sk) dňa: 18. 03. 2019 


